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PREDAVANJE U OSIJEKU 

Što nam znači pismo? 
 

Objavljeno 9. svibnja 2013.  

 

OSIJEK - U osječkoj Ugostiteljsko-turističkoj školi učenicima i nastavnicima predavanje o ulozi 

pisma održala je u ponedjeljak, 6. svibnja dr. Milica Lukić, profesorica na osječkom Filozofskom 

fakultetu. Onoga trenutka kada je čovjek počeo ostavljati sustavan – pismovni – trag o sebi u 

svijetu, upisao se u povijest, ali uspostavio i trajnu vezu s budućnošću. Drugim riječima, čovjek 

povijesti različitim je oblicima pismovnih sustava (piktografskim, ideografskim, fonografskim) 

uspostavio kod koji mu je omogućio da komunicira s čovjekom budućnosti. U ovom trenutku 

vremena ti ljudi budućnosti smo mi. Jesmo li svjesni u kolikoj smo mjeri određeni pismom? Što 

nam znači pismo? Predavanje je pokušalo odgovoriti na ta pitanja preko primjera iz različitih 

pismovnih sustava, definiranih i u širem i u užem smislu, napose fonetskih sustava – latiničkoga, 

glagoljičnoga i ćiriličnoga pisma. (D.Kć.)
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